
Bestyrelsesmøde d 05-07-2023, afholdt hos formanden. 
 
Bestyrelsen konstitueres:  
Formand:   Per Søgaard Nielsen 
Næstformand: Jan Kresten Nielsen 
Kasserer:  Kirsten Birgitte Brøndum 
Medlemmer:  Henning Stolpe, Bong Øllgaard (referent) 
 
Punkter på agenda: 
1) Kommunens grønne areal v Mølle Alle 
2) GDPR 
3) Hjemmesiden 
4) Affaldssortering 
5) Genetablering af fællesveje og rabatter/GF 2023 
 
 
Bestyrelsen gennemgik GF mødet, og ønsker fremsat på mødet. 
 
1)  
Per foreslog at de grønne arealer ved Mølle Alle evt. kan omlægges til ”vild med vilje” som 
Gribskov kommune er deltager i. Læs mere her: 
https://gribskov.dk/borger/natur-miljoe-klima-og-trafik/kyst-fredning-og-natur/biodiversitet 
 
2) 
Nye medlemmer gøres opmærksom på at bestyrelsens håndtering af GDPR-reglerne, ved 
henvendelser til bestyrelsesmedlemmer, er som følger: 
 
Henvender man sig til bestyrelsen, giver man implicit samtykke til at bestyrelsen må dele denne 
henvendelse. Indeholder henvendelsen personfølsomme oplysninger, kan den kun deles i 
bestyrelsen. 
 
3) 
Ny hjemmeside blev diskuteret, dels for at Bjarne (som i dag er administrator) indenfor rimelig 
tid kan fritages for dette arbejde, dels for at Bestyrelsen ønsker den nye hjemmeside vil komme 
til at indeholde flere informationer, til blandt andet nye grundejere, ejendomsmægler mm. 
 
4) 
Det blev drøftet hvorledes de nye regler om affaldssortering vil komme til at påvirke vores 
område, mht. trafik, afhentning og udseende.Birgitte tager kontakt til kommunen.  
 
5) 
Bestyrelsen ønsker at foreningens fælles veje genetableres med vejens fulde bredde. Bestyrelsen 
drøftede hvordan dette kan håndteres på en måde, hvor det gøres i samarbejde med alle 
grundejere. 
 
Per har taget fat i en landinspektør for at høre nærmere om definering af vores veje, samt pris og 
dialog omkring løsningsforslag. 
 
Lige nu er vores veje visse steder desværre ikke optimalt egnet til færdsel af bl.a. ambulancer og 
sygetransport og større køretøjer. Sidste år var det en nødvendighed at klippe  
grene, som hang ud over vores veje, for at vores vognmand kunne afhente grenaffald. 
 
Bestyrelsen appellerer derfor stadig til at grundejerne får klippet hækken ind imod skel. 
 


